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Vážení spoluobčané!

Nastal čas Vás opět spravit o dění v obci. Jsem upřímně rád tomu, že se mnoho 
z Vás rozhodlo účastnit se veřejného života formou účasti na jednání zastupitelstva 
obce. Vaše účast je pro nás velmi důležitá. Mnohá vystoupení občanů jsou okamži-
tou zpětnou vazbou, jiná inspirací do budoucna. 

V uplynulém období jsme podali 2 žádosti o dotaci v celkové výši 1,5 miliónu ko-
run. První se týká úpravy přechodů pro chodce v centru obce. Pokud bude dotace 
ze státního fondu přiznána, budou přechody, včetně chodníků upraveny tak, aby se 
po nich bez překážek pohybovali starší lidé, vozíčkáři i děti. Nebude chybět osvět-
lení, které zabezpečí lepší viditelnost chodců řidiči. Dotaci z krajského úřadu na vý-
stavbu lávky pro pěší přes Hvozdnici nedostaneme, a to byla druhá žádost. Zde se 
zamýšlíme nad celým projektem znovu i pod vlivem skutečnosti, že by lávka muse-
la být umístěna šikmo po toku řeky a nebyla by velkou ozdobou obce. Kořeny toho-
to nedobrého stavu jsou staršího data. Nehodláme na dotace rezignovat a proto se 
v současnosti pracuje na další žádosti – rekonstrukce sportovního hřiště za 1,4 mili-
onu korun. 

Opětovně Vás žádám, abyste chránili pořádek a životní prostředí v obci. Pokud se 
setkáte s lidmi, kteří nevědí, kam patří odpadky z domácností a sypou je po obci, ne-
buďte lhostejní a jednejte. Úklid po těchto neukázněných lidech hradíme z rozpoč-
tu obce, z peněz nás všech. 

Čistoty a úspor se týkají i zamýšlené změny v odvozu zeleného odpadu. Budeme 
chtít více třídit. Prosím Vás, počítejte s tím a již doma odpad rozdělte na čistou trá-
vu a zbytek zelené hmoty. Máme sice v záloze připravenou žádost o dotaci na kom-
postárnu za 1,1 milionu korun, ale v jednom roce nelze vše finančně zvládnout. 

Některým občanům obce poněkud uniká, že peníze v rozpočtu obce jsou opravdu 
penězi nás všech a musíme se k nim chovat tak zodpovědně, jako se chováme k pe-
nězům v domácnosti. Rozpočet obce je tvořen i financemi, které jsou závislé na nás 
samých, na našich příjmech. To znamená, že jsme závislí i na tom, jak se daří podni-
katelům a živnostníkům v obci. Chceme a vytváříme těmto lidem prostředí maximál-
ně výhodné a důstojné, jak to jen malá obec dokáže. 

Možná pozornosti řadě z Vás neunikly nové odpadkové koše. Jsou určeny na psí 
exkrementy. Žádám proto všechny chovatele psů, využívejte těchto služeb.

Jednáním s krajským úřadem se podařilo prosadit, aby řešení 2 obřích přečerpáva-
cích nádob na našem nádraží zařadil kraj do projektu a požádal o evropskou dotaci. 
Snad se můžeme těšit, že tato monstra zmizí.

Jistě jste si všimli, že provádíme obměnu zeleně v obci. Jedná se o úpravy mimo 
střed obce, kde jsou pro příští rok plány jiné. Chceme nechat zpracovat urbanistic-
kou studii. Jedná se spolu s vizualizací této studie o „obraz obce.“ Na něm by bylo vi-
dět, jak budou Otice za pár let vypadat. Počítáme s Vaší aktivní a širokou účastí. Zmi-
zí tak nekoncepční postup práce a všichni budeme vědět jak má cílový stav vypadat.
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Problém, kterému se už nesmíme vyhýbat je naše čistička odpadních vod. Léta 
podceňované údržby se nám vrací v podobě havarijního stavu dmychadel, vývěvy 
a prokysličovacího potrubí. Oprava nás bude stát, podle současných znalostí stavu, 
v té nejúspornější variantě asi 450 000,-Kč. Nalháváním je sami sobě je i umělé sta-
novení cen pod výrobní hranicí vyčištěné vody a to musíme ukončit. Pokud bychom 
v tomto pokračovali, dojde ke kolapsu čističky a následky pro Otice si každý domys-
lí sám. Bez čističky už žít neumíme. Musíme se rozhodnout mezi cestou stagnace-se-
trvání ve stavu bez rozvoje, nebo cestou rozvoje, který však něco stojí. Budu o tom 
s Vámi otevřeně hovořit na různých společných setkáních.

V posledním měsíci proběhla řada jednání s místními složkami. Je třeba napravit 
stav, kdy peníze do složek „tekly“ mimo kontrolu zastupitelstva a především mimo 
kontrolu nás, občanů. Složky je třeba podporovat, protože odvádí převážně dob-
rou a záslužnou práci. Tato podpora však musí být naprosto otevřená a v souladu 
se zákony. Jsem rád, že zástupci všech zúčastněných složek projevili zodpovědnost 
a zdravý rozum. Má-li někdo pochybnosti o mém postupu, pomlouvají-li mě někte-
ří „neználkové“ , pak doporučuji, přijďte se podívat do smluv, přečtěte si zákon a ne-
vyhýbám se veřejné diskusi. 

V závěru bych rád zmínil ještě jednu méně milou skutečnost. Blíží se konec stavby 
regulace Hvozdnice. Ne vše bude dle našich představ, možná se někdo bude velmi 
zlobit. Chci Vás ujistit, že současné vedení obce se nemohlo k projektu dříve vyjádřit 
a dnes děláme vše, co je v našich silách. Razantní změny ale neprosadíme. Investo-
rem akce je Povodí Odry a obec má pro dodatečné změny nulový prostor.

Vážení spoluobčané, 

dovolte mi, abych popřál našim dětem zdárné ukončení školního roku s co nejlep-
ším výsledkem. Středoškoláci, aby uspěli u nového typu maturitních zkoušek a stu-
denti vyšších škol, aby byli úspěšní ve zkouškovém období a zbytečně si nekráti-
li prázdniny. Současně děkuji učitelkám i nepedagogickým pracovníkům naší ško-
ly a školky za práci a osobní iniciativu při výchovně vzdělávací činnosti v rámci ško-
ly i mimo ni.

Nám všem v jarním období přeji mnoho zdraví, radosti, úspěchů a pozitivního 
myšlení.

Vladimír Tancík
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Spoluobčané, 

především Vás, kteří se z různých důvodů nemůžete zúčastnit jednání zastupitelstev bude-
me informovat o dění alespoň formou zveřejnění výpisu z usnesení.

VÝPIS Z USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE OTICE

DNE 16. 2.2011, EVID.Č.USNESENÍ: ZOO 2/2011

1/2 Zastupitelstvo obce
schvaluje

e)  Udělení kompetencí radě obce Otice v souladu s písm.a), odst.2, § 102 zákona o obcích 
následovně:

Provádět rozpočtová opatření u všech položek dle rozpočtu na rok 2011:
a)  všechna rozpočtová opatření týkající se přijetí dotací ze státního rozpočtu, Národní-

ho fondu, Státních fondů a rozpočtu územně samosprávných celků a jejich použití, 
pokud poskytovatel neurčil jinak,

b)  ostatní rozpočtová opatření do úhrnné výše 10-ti % celkového schváleného rozpoč-
tu. Do tohoto finančního objemu se však nezapočítávají ta rozpočtová opatření, kte-
rými dochází k rozpisu schválených položek, např. do jednotlivých akcí nebo jednot-
livých položek v souladu s platnou rozpočtovou skladbou,

 c) schvalovat smlouvy vážící se k přiděleným dotacím ze státního rozpočtu, Národního 
fondu, Státních fondů a rozpočtu územně samosprávných celků. 

f)  Smlouvu o právu provést stavbu a Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného bře-
mene na ulici „K hrázi.“ Evid.číslo OúO/Sbř/16/2011 uzavřenou mezi obcí Otice, zastou-
penou Mgr.Vladimírem Tancíkem, starostou a investory - vlastníky nemovitostí, zastou-
penými paní Evou Krusberskou.

g)  Kupní smlouvu na podíl v bytovém domě. Evid.č.OúO/Skup/18/2011 uzavřenou mezi 
obcí Otice, zastoupenou Mgr.Vladimírem Tancíkem a Rozvoj, stavební bytové družstvo, 
zastoupeno Radovanem Peterkou, předsedou a Irenou Surovcovou, místopředsedkyní 
představenstva.

h)  Statut kontrolního výboru zastupitelstva obce Otice.
ch) Rozpočtové opatření č.1/2011.
i)  Záměr kácení stromů na pozemcích parcelních čísel 885,/1, 886,887,572/2,895/5, 895/7, 

238/2 a 6/1 prodej dřevní hmoty za 300,-Kč za m3
j)  Prominutí platby firmě Štencel transport s.r.o. ve výši 39 174,-Kč. 
k) Rozpočet Mikroregionu Hvozdnice na rok 2011. 
l)  Usnesení ROO č.2/2011

ZASTUPITELSTVO OBCE

bere na vědomí

a)  Zprávu o plnění usnesení od posledního jednání ZOO – 16.12.2010. 
b)  Informaci o činnosti orgánů obce.
d)  Zprávu o plnění Usnesení Zastupitelstva obce Otice od posledního jednání.

ZASTUPITELSTVO OBCE

ukládá
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a)  Obecnímu úřadu – vstoupit v jednání s Povodím Odry a.s. ve věci kácení stromů na po-
zemcích u kuželny. 

b)  Obecnímu úřadu – ve spolupráci s komisi rady obce pro Bezpečnost, dopravu a výstav-
bu – osadit nově vzniklou křižovatku ulic K hrázi-Hlavní – Za tratí dopravními značkami. 

c)  Finančnímu výboru – vypracovat a předložit příštímu zastupitelstvu obce Otice návrh 
statutu finančního výboru.
VÝPIS Z USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE OTICE

DNE 27.4 2.2011, EVID.Č.USNESENÍ: ZOO 3/2011

ZASTUPITELSTVO OBCE

schvaluje

c)  Program jednání ZOO č.3/2011, včetně bodu č. 11 Dodatek k nájemní smlouvě mezi Obcí 
Otice a TJ Otice 

d) Závěrečný účet obce Otice za rok 2010 a Zprávu o výsledku hospodaření za rok 2010
e)  Smlouvu Evid.č. OúO/Sbř/29/2011 o zřízení věcného břemene a návrhu na vklad do ka-

tastru nemovitostí uzavřenou mezi obcí Otice, zastoupenou Mgr. Vladimírem Tancíkem 
a SMP Net s.r.o. zastoupenou RWE GasNet s.r.o., Klišská 940, Ústí nad Labem 

f)  Smlouvu Evid. č. OúO/Sbř/30/2011 o zřízení věcného břemene uzavřenou mezi Obcí Oti-
ce, zastoupenou Mgr. Vladimírem Tancíkem a ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, Děčín 4

g)   Prominutí platby Okresnímu stavebnímu bytovému družstvu v Opavě ve výši 19 880,- Kč 
vč. DPH

h)  Rozpočet Mikroregionu Hvozdnice na rok 2011 ve znění schválení ze dne 16.2.2011
ch) Dodatek k nájemní smlouvě a smlouvě o výpůjčce mezi Obcí Otice, zastoupenou 

Mgr. Vladimírem Tancíkem a TJ Otice , zastoupenou Lubomírem Nevímem
i)  Usnesení ZOO č. 3/2011

ZASTUPITELSTVO OBCE

bere na vědomí

a)  Zprávu o plnění usnesení od posledního jednání ZOO – 16.2.2011. 
b)  Informaci o činnosti orgánů obce.

ZASTUPITELSTVO OBCE

ukládá

a)  Předsedovi finančního výboru vytvořit návrh Stanov finančního výboru v termínu 
do příštího zasedání zastupitelstva obce 

b)  Radě obce vytvořit pravidla pro případy odpuštění stočného občanům a firmám
Zápisy a usnesení z jednání zastupitelstva jsou zveřejněny na úřední desce a na interne-

tových stránkách obce www.otice.cz.

INFORMACE PRO OBČANY

V kanceláři obecního úřadu je možno si vyzvednout a zaplatit smlouvy o nájmu hrobové-
ho místa.

Všichni majitelé psů, kteří mají zaplacený poplatek za psa na rok 2011, si mohou v kanceláři 
obecního úřadu vyzvednout sáčky na psí exkrementy.
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JAK SE NÁM DAŘÍ V ROCE 2011

V minulém čísle Zpravodaje jsme Vás informovali o aktivitách naší školy v roce 2010.
V současném čísle Vás chceme seznámit s výsledky činnosti našich žáků a pedagogů za uply-

nulé období v roce 2011.
Nadále pokračujeme v plnění úkolů našeho celoročního projektu „Cestovní kancelář aneb 

O etice.“

V únoru se na naší škole konal zápis budoucích prvňáčků. Do první třídy by mělo v září na-
stoupit 17 žáků. Už se na ně moc těšíme.

22. 2. proběhla na škole beseda s příslušníky Městské policie Opava, která byla zaměřena 
na bezpečnost dětí ve škole a hlavně mimo školu.

Školní kolo recitační soutěže se konalo 31. 1. Porota byla složena z rodičů a do okrskového 
kola postoupilo 5 žáků. V okresním kole 11. 3. byla vyhodnocena žákyně 1. třídy Radka Jedlič-
ková.

10. 3. se již tradičně konalo školní kolo Otického skřiván-
ka. Do okresního kola Opavského skřivánka, které se ko-
nalo 18. 3. postoupilo 5 dětí, z nichž Adam Mička a Barbo-
ra Hofmanová se umístili na předních místech a své pěvec-
ké schopnosti předvedou s cimbálovou muzikou v Opavě.

12. 3. jsme do života přivítali 5 nových občánků v Uhlířo-
vě.

Žáci naší školy se zúčastnili také výtvarné soutěže, kte-
rá byla vyhlášena k 60. výročí Loutkového divadla v Opavě. 
Ocenění získalo 9 žáků 2. a 3. třídy.

V době jarních prázdnin se 20 dětí zúčastnilo lyžařského 
výcviku v Žďárském potoce u Staré vsi u Rýmařova, kde se 
pod vedením zkušených instruktorů učily lyžovat.

11. 3. proběhla Miniolympiáda v anglickém jazyce v Opa-
vě.

18. 3. žáci 2. – 5. třídy řešili mezinárodní matematickou soutěž pod názvem „Cvrček“ a „Kloká-
nek“, kde se žákyně 4. tř. Nikol Opálková umístila na 3. místě v okrese. V dopravní soutěži škol-
ních družin získal Adam Mička 1. místo a Tamara Lacková 3. místo.

Dále jsme připravili:
10. 4. přivítání nových ob-

čánků Otic.
6. 5. Den matek spojený 

s výtvarnou soutěží na téma 
„Vitamíny v kuchyni“, soutěž 
Mladých zdravotníků, Den 
dětí, školní výlety a jiné příleži-
tostné akce.

V květnu letošního roku 
ukončíme realizaci projek-
tu „Zaostřeno na přírodu“ 
(CZ.1.07/1.1.07/02.0045).Ten-
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to projekt proběhl ve spolupráci se ZŠ TGM v Opavě, trval dva roky a velmi obohatil naše žáky. 
Jedna z posledních akcí tohoto projektu proběhla 12. 5. pro žáky 2. třídy na Albertovci. Spolu-
práce byla výborná a doufáme, že bude dále pokračovat.

A na co se nejvíce těšíme? Na prázdniny …
 ZŠ Otice

MATEŘSKÁ ŠKOLA OTICE

V naší mateřské škole nezapomínáme na lout-
ková a divadelní představení pro děti.

24. ledna nám Divadélko pro děti zahrálo po-
učnou pohádku „ O mlynářském řemeslu“. 

25. března přijelo Divadélko Beruška s pohád-
kou „Jak se Karlík naučil slušně chovat“. 

Velmi nás potěšila pohádka „O Budulínkovi“, 
kterou nám zahráli žáci 2. třídy ZŠ Otice. 

Už se moc těšíme na návštěvu Planetária, kde 
nás také čekají dvě pohádky. Do Planetária poje-
deme 24. dubna společně s MŠ Uhlířov.

Nezapomínáme také na spolupráci s rodiči dětí.
Opět jsme připravili výtvarnou soutěž pro rodiče a děti, která byla také ve znamení pohádek. 

Nejrůznější pohádkové postavičky nyní zdobí 
naši mateřskou školu. 

5. dubna se nám vydařilo tvořivé odpoledne 
pro rodiče a děti pod názvem „Jarní dílna“. Spo-
lečně jsme se připravili na blížící se Velikonoce 
a vyrobili jsme spoustu pěkných jarních deko-
rací.

Další společnou akcí byl „Maškarní ples“ 
v neděli 17. dubna.

A co se ještě událo v naší mateřské škole?
Od 24. března navštěvují nejstarší děti plavání. Plavání se uskutečňuje pod vedením trenérek 

Baby Klubu Kačka v LRC Englišova Opava.

A co nás ještě čeká?
- vystoupení pro ma-

minky k jejich svátku.
- oslava Dne dětí
- výlet
- další pohádková 

představení
- rozloučení s budou-

cími školáky

Kolektiv MŠ 
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ZPRÁVA O ČINNOSTI KULTURNÍ KOMISE

V letošním roce jsme již úspěšně zorganizovali 3. Obecní ples 18.února 2011 a v neděli 10. 
dubna 2011 jsme ve spolupráci s obecním úřadem přivítali nové občánky obce. Přivítáni byli: 
Martin Škrobánek, David Složil, Alexandr Botos a Kristýna Luzarová. Program pro rodiče a děti 
si jako každý rok připravili žáci Základní školy v Oticích. Všem přítomným popřál hodně štěstí 
do dalšího života starosta obce Mgr. Vladimír Tancík. 

A co ještě připravujeme:
Začátkem června se budeme podílet na pořádání Dne dětí, o termínu budete uvědomeni 

obecním rozhlasem.
Otice jsou proslulé zelím, a proto jsme na poslední víkend v záři připravili „Slavnosti zelí“. 

Na tyto slavnosti bychom Vás rádi pozvali.
V říjnu plánujeme setkání se seniory.
V době adventu, bychom Vám rádi ukázali, že malovat perníky jsme nezapomněli.
Na Štědrý den je stejně jako loni připraveno koledování pod vánočním stromem.
Občané i Vy se můžete zapojit tím, že dáte podněty na nové kulturní či sportovní akce v obci.

  Za kulturní komisi Vladimíra Pospíšilová

SDH OTICE

V letošním roce SDH Otice uspořádalo hasičský ples a maškarní diskoples. Hasičský ples byl 
bezmála vyprodán. Při hudbě skupiny Merkur se 
účastníci bavili až do ranních hodin.

Maškarní discoples jsme v letošním roce organizo-
vali podruhé, účast na této akci nebyl tak velký, jak 
jsme předpokládali, kvalita masek však loňský rok 
předčila. Účastníci diskoplesu odcházeli domů určitě 
spokojeni. V organizaci maškarního diskoplesu bu-
deme pokračovat i v roce 2012.

Na jarní měsíce letošního roku připravujeme mno-
ho dalších akcí pro veřejnost. 

Nejdříve v pátek 29.4.2011 proběhlo stavění máje 
a pálení čarodějnic. Za nejlepší masku čarodějnice 
byla vyhodnocena pí. Alexandra Kuncová a Pavla Mi-

košková, z řad dětí Klára Velebová.
Kácení máje proběhne v sobotu 

28.5.2011. Při kácení máje plánujeme 
program na celé odpoledne. V případě 
pěkného počasí bude následovat dis-
kotéka.

Následující neděli, tj. 5.6.2011 organi-
zujeme další ročník Memoriálu Josefa 
Smoleně na Otické sopce. Soutěž pro-
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běhne zároveň i jako první závod letošního ročníku Opavské ligy v požárním sportu. Začátek 
soutěže je ve 14,00 hod. Občerstvení bude zajištěno.

Tato akce bude součásti oslav 120 let od založení Sboru dobrovolných hasičů v Oticích. Hlav-
ní oslavy pak proběhnou 10.6. a 11.6.2011. Dne 10.6.2011 organizujeme soutěž mladých hasi-
čů. Uskuteční se na zahradě kulturního domu od 17,00hod., a pro účastníky i diváky je zajiště-
no občerstvení. Na sobotní odpoledne plánujeme průvod hasičů, pozvaných hostů a ostatních 
příznivců otických hasičů. Průvod vyjde za doprovodu živé hudby z křižovatky ulic Zahradní 
a Hlavní ve 14,00 hod. Pokračovat bude ke kapličce, kde proběhne slavnostní mše. Následně 
bude průvod směřovat na otický hřbitov a zpět ke kulturnímu domu.Tam proběhne slavnostní 
valná hromada hasičů a zvaných hostů.

Všechny plánované akce budou včas prezentovány obecním rozhlasem a plakáty. Podrob-
nosti naleznete také na internetových stránkách SDH Otice, (na internetu obce Otice).

Těšíme se na Vaši účast na Všech těchto akcích.
              Janáček Roman, starosta SDH

LETNÍ TÁBOR

SDH Otice letos opět spoluorganizuje Letní dětský tábor v Táborové základně „Ranč u med-
věda“ v Kružberku. Termíny jsou od 1.7.2011 do 15.7.2011 a od 15.7.2011 do 29.7.2011. Cena 
jednoho pokazu je 2.950,-Kč. Doprava dětí je zajištěna autobusem z parkoviště u Alberta.

Jedná se o stanový tábor pro všechny zájemce, který naše organizace pořádá již mnoho let. 
Děti jsou ubytovány ve dvoulůžkových stanech. Stravování je zajištěno minimálně 5x denně. 
Táborový program je realizován formou celotáborové hry, letos s názvem „Tajuplný les“.

Součástí programu je pro menší děti jednodenní a pro starší děti dvoudenní výlet. 
Letní tábor je připravován pro děti od 6 do 15 let. Jednotlivé oddíly jsou věkově smíšené. 

Děti budou veškerý čas trávit v přírodě, kde je pro ně nachystán bohatý program her a soutěží.
Případné další informace získáte na tel. 602 736 286.

        Janáček Roman

MYSLIVCI HODNOTILI SVOU ČINNOST

V měsíci březnu, v příjemném prostředí hospůdky Tágo 
proběhla výroční členská schůze MS „Hvozdnice“ Otice. 
Za účasti 17 členů, starosty obce p. Mgr. Tancíka, příznivců 
myslivosti a manželek členů, bylo provedeno hodnocení čin-
nosti za rok 2010. 

Myslivecké sdružení „Hvozdnice“ Otice má od honebního 
společenství Otice pronajatou honitbu o celkové výměře 841 
ha. Má celkem 18 členů, z toho 2 ženy. V posledních letech 
dochází ke snižování plochy honebních pozemků, z důvodů 
rozšíření průmyslové zóny u hřbitova, u Rybníčků, výstavbou 
nových rodinných domků u nádraží či výstavbou fotovoltaic-
ké sluneční elektrárny. Plně chápeme nutnost této činnosti, 
i za těchto pro nás zhoršujících se podmínek, chceme zajistit 
kvalitní činnost mysliveckého sdružení. 
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V hodnotící zprávě předsedy MS a mysliveckého hospodáře bylo konstatováno, že uply-
nulý rok byl z hlediska ochrany, chovu a lovu zvěře i aktivity členů velmi úspěšný:

–  byly zakoupeny a v honitbě instalovány 2 ks betonových umělých nor
–  bylo provedeno dosázení stromků na bývalé skládce na Sopce, v lokalitě Šibeňák, v re-

mízkách za Kaprem, ve Vrbí a podél příkopu na Hradeckou ulici
–  byly vyčištěny od odpadků příkopy podél cest do Uhlířova a na Rybníčky
–  u myslivecké chaty byly provedeny terénní úpravy a vybudován přístřešek s poseze-

ním  i pro nemysliveckou veřejnost
–  1. – 15.2. byla na 3 krmných zařízeních provedena antiparazitální léčba spárkaté zvěře 
–  daří se nám propagovat myslivost formou vývěsní skříňky, úspěšný byl také letošní  

myslivecký ples
 Myslivecký hospodář p. Franti-

šek Kalus mohl s hrdostí konstato-
vat stoupající stavy drobné zvěře, 
zejména zajíců v honitbě. Pochválil 
členy za aktivní přístup při snižová-
ní přemnožení černé zvěře odstře-
lem. Celkem bylo uloveno 25 ks di-
vočáků z toho 9 lončáků a 16 selat. 
Pro naší výhradně polní honitbu, 
je toto zcela mimořádný výsledek. 
Nepodařilo se nám splnit plán od-
lovu srnčí zvěře. Dále bylo uloveno 
7 liščat a 2 dospělé lišky. Na společ-
ném honu pak bylo uloveno 7 za-
jíců. Myslivecké sdružení předklá-
dá trofeje ulovených srnců ke zhod-
nocení správnosti odlovu a následně na chovatelskou přehlídku. Tato přehlídka proběhla 
ve dnech 23. a 24.4.2011 ve Velké dvoraně Červeného zámku v Hradci nad Moravicí. 

Letošní, i když ne příliš tvrdá, ale dlouhá zima vyžadovala od nás myslivců intenzivní při-
krmování, zejména zajíců, koroptví 
a srnčí zvěře. Z prostředků sdružení 
bylo zakoupeno 2 q kvalitního sena, 
4 q obilního odpadu, 4 q ječmene 
a ovsa. Při častých návštěvách revíru 
jsme mohli s potěšením konstato-
vat, že předložené krmivo bylo bě-
hem 2 – 3 dnů zvěři spotřebováno. 

I v roce 2010 jsme zaznamena-
li případy úmyslného poškozování 
mysliveckých zařízení, posedů a ka-
zatelen. Došlo k rozbití oken, dveří, 
ke zničení dřevěného obložení. Tak-
též došlo k vloupání do myslivecké 
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chaty s vyčíslenou škodou 4.500 Kč. Chtěl bych Vás občany Otic požádat o pomoc, a po-
kud se setkáte s takovými projevy vandalismu, oznamte tuto skutečnost mysliveckému 
hospodáři p. Františku Kalusovi nebo kterémukoliv myslivci.

Na závěr bych chtěl vyzvat ty z Vás, které zajímá příroda, život v ní, její ochrana – staňte 
se myslivci. Po úspěšném složení zkoušky z myslivosti Vám garantujeme přijetí za člena na-
šeho mysliveckého sdružení.

       Pavel Pater, předseda MS Otice 

odkaz http://msotice.rajce.idnes.cz/

TJ OTICE 

zve všechny příznivce fotbalu na
utkání muži „B“

Brumovice – Otice B    So  14.5.2011  16.30
Otice B – Pustá Polom B   So  21.5.2011  14.30

Holasovice – Otice B    Ne  29.5.2011  17.00
Otice B – Palhanec    So   4.6.2011  14.30

Otice B - Vávrovice    So  11.6.2011  14.30

Hlavnice – Otice B    So  18.6.2011  17.00

utkání muži „A“
Chomýž – Otice    So  14.5.2011  16:30
Otice – Zlatníky    So  21.5.2011  17.00

Jindřichov – Otice    So  28.5.2011  17.00
Otice – Úvalno    So   4.6.2011  17.00

Břidličná – Otice    So  11.6.2011  17.00
Otice – Chlebičov    So  18.6.2011  17.00

EVROPSKÝ VÝZKUM SHARE

Od února do června letošního roku probíhá ve vybraných českých domácnostech vý-
zkum „50+ v Evropě“, který srovnává situaci lidí starších 50 let. Cílem studie je odpovědět 
na otázky spojené se stárnutím společnosti - především za jakých okolností a podmínek 
stárnou lidé v ČR a v Evropě, jak se mění jejich ekonomické a sociální podmínky, jak se lidé 
zaopatřují na stáří, jaký dopad má zdravotní stav obyvatel Evropy na kvalitu jejich života, 
apod.

Otice byly vybrány do tohoto výzkumu náhodným výběrem. Výzkum budou provádět 
vyškolení tazatelé společnosti SC&C, kteří budou mít průkazku se jménem a fotografií. 
Rozhovor zabere přibližně jednu hodinu a jeho dokončení bude odměněno věcnými dár-
ky. Informace poskytnuté v rámci výzkumu budou naprosto důvěrné. Výběr občanů probí-
há zcela náhodně a nelze jej nahrazovat jinými občany.

Hlavním partnerem projektu SHARE v ČR je Ministerstvo školství mládeže a tělový-
chovy, ve spolupráci s agenturou SC&C, která zabezpečuje sběr dat. Výzkum je spo-
lufinancován Komisí EU a statním rozpočtem ČR. Další informace najdete na stránce 
http://www.scac.cz/share3.
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 N a b í d k a
 Skupina ORIENT – EXPRES 

z Opavy

 KLASICKÁ ŽIVÁ KAPELA 
S VÝBORNOU ZPĚVAČKOU

 Hraje všechny žánry ( 70 – 90 léta a dál )
 Možnost kombinace kapela + disko-oldies

Na svatby, plesy, večírky, rodinné oslavy, firemní akce aj.

 Kontakt: Vladimír Burda, 
mobil: 604 94 74 35, cena dohodou. 

OSLAVENCI

LEDEN

Lubomír Šíma  ................................. 50 Anežka Kučová .............................75
Blanka Smoleňová ........................ 50 Marie Nováková ...........................60

ÚNOR

Milena Rychtářová ........................ 50 Bohuslav Valeček .........................70
Jiřina Burdová ................................. 70 Karel Bordovský ............................60

BŘEZEN

Luboš Hofman ................................ 50 Věra Včelková .................................50
Eduard Uvíra .................................... 75 Marcela Šímová ............................50
Anděla Gilíková .............................. 75 Ladislav Grygar .............................50
Miroslav Vanderka ......................... 50 Karla Potepová ..............................50

DUBEN

Zdeněk Světlík ................................ 80 Irena Vaňková ................................70
Marie Burdová.................................50

Všem oslavencům přejeme do dalších let hodně zdraví a spokojenosti.

   N a b í d k a 
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